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Funktionshinderrådets möte  
den 9 maj 2016, nr 4 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Lena Nisula Wester  

HSO
1 

HSO 

SRF
3 

Beatrice Kolijn DHR
2 

Lars Jonsson HSO 

  

 

 

 

Förhinder 

Blazena Westerlund, vice ordförande  

Annika Nyström Karlsson 

 

 

 

 

 

HSO 

HSO 

 

 

Tjänstemän 

 

Wiveca Eklund 

Per-Ove Mattsson 

Sekreterare 

Avdelningschef 

             

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Beatrice Kolijn utsågs 

att justera protokollet torsdagen den 12 maj. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 4 april anmäldes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Birgitta Thulén, avdelningschef 

förskola fritid 

Barnkonferenser hålls två gånger om året för barn med särskilt 

stöd. De går igenom cirka 80 barn nu på våren och ser vilket stöd 

som behövs. Barn med hörselskador kan ibland bli placerade i 

andra kommuner då inte kompetensen och resurserna finns. I 

Farsta finns en stödenhet och i den stödenheten finns en 

psykolog. Öppna förskolan har varit på migrationsboendet några 

gånger och de är välkomna att besöka alla öppna förskolor i 

Farsta. 

Det finns en broschyr som heter ”Föräldraguide” som innehåller 

bra information. 

Det öppnar en ny förskola i Tallkrogen i augusti. 

Rådet framförde önskemål att få besöka en av de nya förskolorna. 

Sammantaget finns cirka 400 personal inom förskolan och cirka 

13 av dessa är ej utbildade barnskötare eller förskollärare. 

 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 maj 

2016 

Ärende nr 3: Mattcurling och boule som inomhusaktivitet i 

Farsta 

Rådet tycker det är viktigt att det är tillgängligt för alla grupper 

om det beslutas att införa mattcurling och boule. 

 

Ärende nr 7: Är medborgarbudgetprocessen förenlig med 

kommunallagen? 
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Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Upprustning av parkmiljön vid Forsen i Farsta 

strand 

Rådet trycker på att det används grus som är anpassat så att det 

går att köra rullstol på grusgången. 

 

Ärende nr 15: Låt fler forma framtiden 

Rådet ser positivt på förvaltningens förslag. Rådet lägger ett eget 

tillägg. Bilaga 1  

 

Ärende nr 16: Personalpolicy för Stockholms stad 

Rådet tycker det ser mycket bra ut med personalpolicyn, saknar 

däremot en skrivning om funktionshindrade.  

Ärende nr 18: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 1 år 2016 

Rådet hade inga synpunkter.  

 

Ärende nr 20: Uppföljning av utförare i enskild regi 2015  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23: Demokratirådets sammanträde den 19 april 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

§ 6 Trygghet i Farsta, enkäter 

Rådet har lämnat fyra svar och skickat det till Farsta 

stadsdelsförvaltnings säkerhetsstrateg. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Avdelningschefen berättade att tertialrapport 1 nu är klar och 

inskickad till SLK. Ekonomin ser lite bättre ut på äldreomsorgen 

nu i tertial 1. 

Avdelningschef Päivi Kabran har slutat sin anställning i Farsta 

och Jonas Wilhelmsson kommer som ny chef i början av juni. 

Jonas har bland annat arbetat på äldreförvaltningen. 

Farsta har fått en demokratisamordnare, Beatrice Hasani. Farsta 

får också en ny kommunikatör, Hillevi Ärlesjö- Gillgren hon 
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börjar i slutet av maj. 

Avdelningschef för förskola och fritid Birgitta Thulén slutar sin 

anställning i Farsta i mitten av juni. Rekrytering av ny 

avdelningschef pågår. 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga 2. 

 

§ 8 Rapporter 

Ingen rapport denna gång. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Ordförande i rådet har varit och fått information om Parasport. I 

Stockholm finns ca 64 klubbar de söker nu aktivt fler som kan 

vara delaktiga i olika sporter. Många kan inte delta p.g.a. 

avsaknad av ledsagare/medföljare som kan följa med på träning 

osv, få färdtjänstresor m, m. Rådet tar detta till sig. 

Ordförande har också tittat på ”Nybygget” det skulle kunna bli en 

fin rekreationsplats för alla grupper i området med olika 

aktiviteter t ex grillplats, soffor, möjlighet till picknick m, m. 

Ordförande är inbjuden till dialog på Stora Sköndal om deras 

stadsbyggnation den 18 maj. 

Representanter från rådet har varit ute och tittat om och var det 

behövs ledstänger och skickat listan till Farstas parkingenjör. 

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls onsdag 8 juni 2016. OBS 

 

 

§ 11 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


